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Veel ideeën verzameld  
Op 30 september was de startbijeenkomst voor het 
Dorpsontwikkelingsplan. Ruim honderd enthousiaste inwoners 
dachten mee en hebben hun ideeën geuit over de toekomst 
van Alverna nadat  we eerst met zijn allen het Alvernees 
volkslied hebben gezongen.  Enkele ideeën die naar voren 
kwamen en direct al veel punten kregen: pinautomaat terug, 
glasvezel in het buitengebied, starterswoningen, Leemweg 
open en de snelheid op de Heumenseweg. Maar er zijn 
veel meer goede en bruikbare ideeën naar voren gekomen. 
Verkeersveiligheid is een hot issue. 

Kinderen denken ook mee
Op 14 oktober hebben we twee brainstormsessies op de 
Antoniusschool georganiseerd met groep 7 en 8. We zagen veel 
enthousiasme en ook hier veel ideeën. De kinderen hebben 
vooral behoefte aan meer voorzieningen op het gebied van 
sport & recreatie: aquapark, zwembad, gamehal (bijvoorbeeld 
in de oude scholen),  bioscoop, discotheek, ijssalon en 
snoepwinkel. Maar ze willen ook een veiliger route naar school 
(m.n. vanaf de Boskant en langs de Heumenseweg) en een 
schone Berendonck (meer wc’s en prullenbakken). De kinderen 
hebben niet alleen nagedacht over de wensen/ideeën voor 
de toekomst, maar zij dachten ook na over wat moet blijven 
in Alverna. Zij hechten veel waarde aan de Berendonck, 
speeltuinen, de Attent, de school, de Doe-Dagen en de mooie 
natuur. 

Hoe nu verder? 
De werkgroep is momenteel druk bezig om alle ideeën te ordenen 
en verder uit te werken. We toetsen ieder idee en kijken naar 
de haalbaarheid.  Vervolgens zullen de belangrijkste knelpunten 
worden bepaald alsmede mogelijke oplossingen. Ook zal bekeken 
worden met welke partners we daarbij kunnen samenwerken. 
Eind dit jaar is dit allemaal verwerkt in een concept-dorpsplan. 
Tegen de zomer (2016) zal het Dorpsplan definitief zijn en in een 
feestelijke bijeenkomst aan de bewoners worden gepresenteerd 
en aan de Gemeenteraad worden aangeboden.
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Vrijwilligers voor uitwerkgroepen gezocht!
Voor de uitwerkgroepen hebben we meer bewoners nodig  
die het plan concreet gaan vormgeven. Mocht u 
interesse hebben voor een uitwerkgroep, mailt u dan aan: 
dorpsplanalverna@gmail.com. Geeft u daarbij aan bij welke 
onderwerp(en)uw interesse ligt. 

Wat is het DOP? 
In mei 2015 is de werkgroep Dorpsontwikkelingsplan (DOP) 
Alverna van start gegaan. In het plan worden de wensen 
van Alverna voor de komende tien jaar samengebracht. De 
werkgroep bestaat momenteel uit ruim 20 enthousiaste 
inwoners, van  jong tot oud, uit de kern en uit het buitengebied, 
met John Peters als voorzitter. Twee procesbegeleiders van 
de Vereniging Kleine Kernen Gelderland (VKK) ondersteunen 
de werkgroep. Het initiatief komt vanuit de gemeente. Een 
vertegenwoordiger van de gemeente is bij de besprekingen. 
Alle kernen in Wijchen maken een eigen dorpsplan, waarbij 
de bewoners zelf aangeven wat ze belangrijk vinden voor de 
ontwikkeling en dus de toekomst van hun kern. Nu is Alverna 
aan zet!

Actuele informatie vindt u op onze Facebook-groep, twitter of 
http://www.dorpshuisoase.nl/dop


